



ASGARI ÜCRET TESPİT KOMİSYONU KARARI

Asgari Ücret Tespit Komisyonu yaptığı toplantılar sonucunda **2026 yılının 12 aylık döneminde** işçiler için geçerli olacak günlük asgari ücret tutarlarını belirlemiştir.

Komisyonun bu konuda verdiği 23.12.2025 tarih ve **2025/1** sayılı Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı 26.12.2025 tarih ve 33119 Sayılı Resmi Gazete’de yayımlanmıştır.

01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olacak günlük ve aylık asgari ücret tutarları aşağıda belirtilmiştir.

I. Brüt asgari ücret tutarı

Komisyon kararı uyarınca **2026** yılında uygulanacak olan aylık brüt asgari ücret tutarına aşağıda yer verilmiştir:

Uygulandığı dönem	Günlük tutar	Aylık tutar
01.01.2026 - 31.12.2026	1.101,00	33.030,00

II. Net asgari ücret hesaplanması

Ödeme/kesinti türü	01.01.2026-31.12.2026
Brüt asgari ücret	33.030,00 TL
Sosyal güvenlik primi işçi payı (%14)	4.624,20 TL
İşsizlik sigortası primi işçi payı (%1)	330,30 TL
Gelir vergisi matrahı	28.075,50 TL
Hesaplanan gelir vergisi	4.211,33 TL
Gelir Vergisi İstisnası	4.211,33 TL
Gelir Vergisi Tutarı	0,00 TL
Damga Vergisi Matrahı	33.030,00 TL
Damga vergisi	250,70 TL
Damga vergisi İstisnası	250,70 TL
Damga Vergisi Tutarı	0,00 TL
Kesintiler toplamı	4.954,50 TL
Net asgari ücret	28.075,50 TL
Brüt asgari ücret	33.030,00 TL



III. İşverene maliyetin hesaplanması

Yukarıdaki açıklamalar kapsamında 2026 yılında asgari ücretli bir işçinin işverene maliyeti aşağıdaki şekilde hesaplanacaktır:

SGK İşveren Primi (%21,75)	7.184,03 TL
SGK İşveren İşsizlik Primi	660,60 TL
SGK Hazine Teşviki (%2) Diğer Sektörler	660,60 TL
SGK Hazine Teşviki (%5) İmalat Sektörü	1.651,50 TL
İşveren Maliyeti- Diğer Sektörler	40.214,03 TL
İşveren Maliyeti- İmalat Sektörü	39.223,13 TL
İşveren Maliyeti- Teşviksiz	40.874,63 TL

*** Asgari ücret desteğinin 2025 yılı Ocak ila Aralık döneminde aylık 1.270,00 TL.sı olarak belirlenmiştir.**

Bilgilerinize sunar, iyi çalışmalar dileriz.

Saygılarımızla,

Yakup UYGUN – İbrahim ÖNER